
Beethovenova 2, 662 15 Brno | tel.: +420 542 591 101 | ID datové schránky: 7ckj9g2 

 

 

 

ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 29. 11. 2021 

 

Přítomni online na MS Teams: prof. Oslzlý, doc. Francán, doc. Hlavica, prof. Macková, Mgr. Mareček, 

prof. Medek, MgA. Petr, Ing. Valentová, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, prof. Willi 

Omluveni: JUDr. Valová, doc. Spilka 

Host: Mgr. Prokeš 

 

Informace rektora:   

➢ Rektor přizval Mgr. Prokeše, aby informoval o aktuálních opatřeních, které byly včera všem 

rozeslány mailem – nově byl schválen nouzový stav do 25.12. 2021, umělecká představení max. 

do 1000 diváků, jiné akce max. 100 osob a zákaz konzumace alkoholu ve veřejných i vnitřních 

prostorách kromě stravovacích provozoven. Činnosti a volby orgánů – účastnit zasedání se může 

jen osoba bez klinicích příznaků a pouze za přítomnosti 20 osob.  

Ředitel Vodička vznesl dotaz ohledně hotelového provozu na Astorce, kdy je rektorem zakázán 

ve vyhlášce hotelový provoz. Jsou zde domluvená ubytování pro hostující pedagogy a studenty + 

hosté přijíždějící za ubytovanými hosty. Mgr. Prokeš odpověděl, že pokud pro nás někdo pracuje 

tak se ho vládní opatření netýká, podmínky pro kolejní provoz jsou jiné než pro hotelový provoz. 

Případy hotelového provozu budou řešeny jednotlivě jako výjimky schválené rektorem. 

➢ Navržení členové Etické komise obdrželi mailem jmenování. Komise je šestičlenná a členové 

obdrží v kalendáři Doodle návrhy termínu prvního zasedání. Mgr. Prokeš připraví návrh jednacího 

řádu EK. Rektor společně s pror. Medkem a Mgr. Prokešem projednají připomínky fakult 

k novelizaci Etického kodexu. Tajemnice DF již návrhy poslala, EK HF potřebuje více času do 

dalšího prosincového zasedání pro utvoření konkrétních návrhů. KR souhlasí.  

Děkanka HF – navrhuje jako základní principy: nezávislost EK, možnost řešit stížnosti na formální 

struktury a vedení součástí, podporu vytvoření jednacího řádu fakultní komise.  

Děkan DF – nemají potřebu vytvořit fakultní EK, ale navrhují rozšíření komise na 9 členů.  

➢ 75 let výročí JAMU – pror. Spilka navrhuje pracovní skupinu ve složení – pror. Spilka, Mgr. 

Mikulicová, Mgr. Mareček, MgA. Pelcová, Mgr. Lahodová + tajemníci fakult + proděkani 

pro uměleckou činnost. Je potřeba rozhodnout (včetně financování), zda bude uspořádána jednat 

velká společná akce celé JAMU nebo dvě hlavní samostatné akce obou fakult a které další akce 

budou probíhat pod logem oslav. Ředitel Petr připomněl, že v roce 2022 bude též 10. výročí 

zahájení provozu DnO. Otevření divadla proběhlo 24. 10. 2012 a bylo by možné na tento den po 

deseti letech naplánovat společnou akci fakult. Tajemnice Vondráčková informovala o vytvoření 

marketingového loga oslav od studentky Gabriely Votičkové, což je její absolventský projekt.   

➢ Rektor se dotázal Mgr. Marečka, proč nebylo doposud vydáno nové číslo Občasníku.  

Mgr. Mareček uvedl, že texty byly od autorů dodány až s tříměsíčním zpožděním, náprava bude 

projednána na Redakční radě, do dvou týdnu by měl Občasník vyjít a bude plánováno další číslo.   

➢ Schůzka k webu proběhne 16. 12. 2021. 

➢ ČD – první zkouška proběhne 6. 1. 2022 v 10:30 v DnO, 17.1. 2022 technická generálka. MgA. 

Peclová pracuje na scénáři ke streamu. 
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DF:  

➢ Premiéra hry Být i nebýt 11.21 v režii Doda Gombára v Martě.  

➢ Děkan informoval o úmrtí pedagoga šermu Libora Olšana.  

➢ Příprava různých verzí scénářů Akademického roku k vzhledem ke covidové situaci.  

 

HF:  

➢ Aktualizace hygienických opatření bude dnes vydáno na fakultě na základě aktualizovaných 

podkladů  

➢ Po projednání s prof. Kuntem a s rektorkou AMU Radok-Žádnou žádá děkanka HF o navržení za 

členy Rady segmentu RUV Hudba odb.as. Pavla Tylšara, potřebné podklady pošle.  

➢ Pochvala realizačnímu týmu Komorní opery při realizaci opery Benjamin Britten/Albert Herring.  

 

Informace pror. Medka:  

➢ Kolegium rektora schvaluje Plán realizace SZ JAMU na rok 2022.  

Bude odesláno na MŠMT a všem účastníkům kolegia.  

➢ NPO – schůzka 30. 11. ve 14 hod. bez kvestorky. Podklady k indikátorům byly rozeslány. Další 

schůzka proběhne 17.12. v 13:30 hod. online. 

 

Informace pror. Mackové:  

➢ Vyjádření k projektu CRP 18+ s UK – jedná se o větu, která má přijít do akreditačních standardů. 

Vyjadřuje možnost online výuky v rámci prezenčního studia. 

 

Informace pror. Hlavici:  

➢ Výzkum MŠMT – bylo spuštěno šetření mezi doktorandy, které naposledy proběhlo před 7 lety – 

byly poslány unikátní linky každému studentovi – bude trvat cca 3 týdny.  

➢ Oslavy 75 let JAMU – Fakulty stále nedodaly kontakty na čestné doktory. Rektor navrhuje, aby to 

bylo v řešení mezi sekretariátem rektora a sekretariáty na fakultách. 

 

Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  

➢ Vydání tiskové zprávy k nové inscenaci k premiéře v Martě. 

➢ Proběhla tisková konference k Festivalu bicích nástrojů, který od pátku do neděle proběhne 

v DnO – vydáme k tomu tiskovou zprávu a obešleme média.  

 

Astorka – MgA. Vodička:  

➢ Ředitel informoval o plné kapacitě kolejí, volných je pouze 5 lůžek vyčleněných pro karanténu. 

 

DnO– Mgr. Petr:  

➢ Ředitel informoval o dvou lidech v karanténě. 

 

Různé: 

Dotaz tajemnice DF kdy bude uzavřené FRFRVČ, které navazuje na FRVUČ? Pror. Medek jí sdělil, 

že sestavuje členy Hodnotící komise a domlouvá termín schůzky, bude podávat průběžné informace. 
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Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 13. 12. 2021 v 10:30 hod. on-line formou v programu MS 

Teams.   

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 


